
SOTOČJE
• Uresničevanje

letošnjega
programa
naše KS

Krajevna skupnost So-
točje je primestna KS, na prvi
pogled dokaj urejena. Do-
bremu opazovalcu pa ni težko
ugotoviti, da se v naši KS vsak
dan srečujemo z zadevami,
katerih ureditev se kljub na-
porom in vJoženi aktivnosti
organov KS prelaga iz dneva v
dan, iz leta v leto.

Velika pridobitev za nas. je
dom Ob sotočju, ki nudi
varno streho starejšim obča-
nom. Kot pa se v naši družbi
rado dogaja, vsa okoltca
doma ni urejena v sklopu
ureditve njegove okolice, kol
je bilo dogovorjeno na vseh
pogovorih, kjer so bili navzoči
predstavniki KS. Logično bi
bilo namreč pričakovati reali-
zacijo prizadevanj KS o ure-
ditvi brežine, sprehajalnc in
kolesarske steze (podaljšanje
že obstoječe v skladu s pr-
votno dokumentacijo) in o
namestitvi klopi ob tako ure-

INa sliki bi morala biti'
Nada Fabjan, predsednica
temeljne delegadje v KS
Sotočje za zbor krajevnih
skupnosti našc občinske
skupščine, rojena 1. 1946.
pedagoginja, stanujoča v
Vlahovičevi ul. 40. Žal
nam do njene fotografije
ni bilo moč priti.

UREDNIŠTVO

jenem Gruberjevem kanalu.
Pa temu ni tako. Enako velja
za brv ob Sotočju, ki še vedno
ni dokončana.

Poseben problcm in obvez-
nost vseh treh KS Štepanj-
skega naselja je ureditev
mestnega javnega parka na
površini, kjer so danes vrtič-
karji.

Delegacije v KS se — po-
dobno kot najbrž tudi drugje
— srečujejo z večjo ali
manjšo aktivnostjo delega-
tov, vendar so prepuščene, da
bodo začrtane programe KS
še naprej uspešno uresničeva-
le.
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